
Protokół z 

Sesja: Sesja Rady Gminy Leoncin nr XVIII 

 
Przewodniczący Arkadiusz Kiełbasiński otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 
 
 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Ewa Gruszka TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

2 Bogdan Jaczyński TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

3 Dorota Stępniewska TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

4 Antoni Gruszka TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

5 Arkadiusz Kiełbasiński TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

6 Bogdan Mosakowski TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

7 Marek Rzeźnik TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

8 Marek Dominiak TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

9 Andrzej Kalisz TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

10 Małgorzata Pelczarska NIE  18.12.2019 09:15 Nieobecny 

11 Wiesława Roszczyk TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

12 Arkadiusz Komuda TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

13 Grzegorz Flejszman NIE  18.12.2019 09:15 Nieobecny 

14 Iwona Zagórska TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

15 Edyta Bartkowska TAK  18.12.2019 09:15 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 

 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XVI-zwyczajnej i XVII- nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy.  

4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Odczytanie Protokołu Komisji Rewizyjnej  -System Informacyjny w Urzędzie Gminy- posiedzenie 



6. Opinia Komisji stałych do uchwał przedkładanych do uchwalenia. 

7. Uchwała w sprawie  ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 2019 

8. Odczytanie     - Opinia Komisji Budżetu i Finansów oraz Publicznej do spraw Oświaty, Kultury, 
Zdrowia, Promocji Gminy i Bezpieczeństwa Publicznego 

9.      Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

10. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2020. 

11. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 2020-2029.  

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019rok 

13. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2020 rok. 

14. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

15. Uchwała w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenia nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz 
specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych dofinansowaniem w 2020 roku w szkołach dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Leoncin 

16. Uchwała w sprawie utworzenia Klub Senior+  w Leoncinie  

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XII/84/19 z dnia 28 sierpnia 2019r  Rady Gminy Leoncin w 
sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu zbiorowego, dla których 
organizatorem jest Gmina Leoncin. 

18. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Leoncin na rok szkolny 
2019/2020 

19. Informacja Radnej Powiatu o działaniach podejmowanych przez Radę Powiatu.  

20.  Interpelacje i zapytania. 

21. Wolne głosy i wnioski.  

22. Sprawy organizacyjne i bieżące. 

23. Zakończenie obrad.  

Przebieg spotkania 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Porządku dziennego obrad 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:18 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:19 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:19 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 09:19 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:19 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:19 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:19 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:19 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:19 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:19 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:19 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:19 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:19 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:19 

3. Przyjęcie protokołów z XVI-zwyczajnej i XVII- nadzwyczajnej sesji  Rady 
Gminy.  
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: protokołów z XVI-zwyczajnej i XVII- nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy.  

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:20 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 



Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:21 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:20 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 09:20 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:20 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:20 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:21 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:20 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:20 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:21 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:20 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:20 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:20 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:20 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Pan Wójt Adam Mirosław Krawczak podkreślił, że kończy się rok i bardzo dużo pracy                                    
z zakończeniem ale również z myślą o nowym roku poinformował że rozliczyliśmy wszystkie dotacje które 
otrzymaliśmy na 2019rok.  Zakończyliśmy wszystkie MIASY.  Była kontrola ogrodzenia przy OSP Wilków. 
Zakończyliśmy wszystkie prace związane z funduszem sołeckim z 2019 roku. Jednocześnie jesteśmy w 
trakcie zebrań w sprawie dotacji na 2020 rok dotyczący placów zabaw i siłowni zewnętrznych i sołectwa 
to jest Krubiczew, Nowe Polesie, Stare Polesie oraz Dąbrowa Nowa, Dąbrowa Stara i siłownia zewnętrzna 
przy szkole w Górkach. Największe problemy mamy z projektami i to się będzie odzwierciedlało  w uchwale 
w wydatkach niewygasających. Projekt wodociągu Grochale był kilkakrotnie zmieniany.  Jest już trasa 
ustalona nie ma jeszcze zgody od  Wojewódzkich dróg na przejścia pod tymi drogami. Podobny problem 
jest z projektem drogi w Ośnikach. Dotyczy to styku drogi Gminnej w Ośnikach z Wojewódzką, ponieważ 
zarządca dróg Wojewódzkich wymaga żeby skrzyżowanie z drogą gminną było pod kątem prostym lub 
zbliżonym do kąta prostego.  Mam nadzieję, że to się uda. Co najważniejsze plan zagospodarowania 
przestrzennego wcześniej był wysyłany do zarządcy dróg Wojewódzkich i był pozytywnie uzgodniony a 
teraz przy projektowaniu są takie problemy. Na rok 2020 przygotowujemy projekty  te 5 dopuszczalnych 
dla nas MIASÓW jak również przygotowujemy projekt Fogru czyli budowy dróg i remontów. Z racji stanu 
prawnego naszych dróg gminnych tych możliwości mamy bardzo mało bo jest wiele dróg gdzie nie 
jesteśmy właścicielem tylko samoistnym posiadaczem a można zgłaszać tylko te odcinki. Planujemy zgłosić 
2 odcinki dróg to jest droga na remont drogi w Stanisławowie- Głuska mniej więcej do kapliczki do rozjazdu 
i drugi odcinek to jest połączenie Michałów do i do działek muzyków.  Będziemy musieli znaleźć pieniądze 
na regulowanie spraw prawnych z naszymi drogami przynajmniej w tych miejscach gdzie jest nam to 
potrzebne. 



Radny Pan Bogdan Mosakowski zapytał o kawałek drogi w Grochalach przy placu zabaw.  
 Pan Wójt wyjaśnił, że takiego odcinka do Fogru nie można zgłosić a jeszcze jest z nimi taki problem, 
że na takie odcinki to nikt nie chce przyjechać żeby je zrobić trudno mi na tą chwilę na ten temat 
powiedzieć ponieważ ja mówiłem tylko o tych drogach, które można zgłosić do Fogru.    
 Radna Pani Ewa Gruszka zapytała jaka jest zasadność spotykania się mieszkańców kolejny raz jak 
było już to na zebraniach sołeckich wyjaśnione.        
  Pan Wójt wyjaśnił, że do złożenia wniosków jest potrzebne zebranie sołeckie i specjalna uchwała 
intencyjna sołectw. Jest to całkiem inna sprawa jak fundusze sołeckie i  tego nie można powiązać termin 
składania  tych wniosków jest do 23 grudnia 2019roku. 

 
5. Odczytanie Protokołu Komisji Rewizyjnej  -System Informacyjny w Urzędzie 
Gminy-posiedzenie 
Referuje: Andrzej Kalisz-Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Odczytanie protokołu przez przewodniczącego Komisji rewizyjnej pana Andrzeja Kalisza.   
 Przedstawienie odpowiedzi  na uwagi i wnioski  oraz zalecenia pokontrolne dotyczące kontroli 
problemowej- Gospodarka odpadami i ściągalność za śmieci. Większość tych zaleceń została już 
zrealizowana a niektóre są w trakcie realizacji.  Protokół i pismo w załączeniu. 
6. Opinia Komisji stałych do uchwał przedkładanych do uchwalenia. 

Odczytanie opinii komisji stałych do uchwał przedkładanych do uchwalenia. Opinia w załączeniu. 

Przerwa  

Po przerwie 
7. Uchwała w sprawie  ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 
roku 2019 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie  ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 
roku 2019 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:45 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:45 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:45 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 09:45 



4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:45 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:45 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:45 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:45 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:45 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:45 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:45 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:45 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:45 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:45 

8. Odczytanie     - Opinia Komisji Budżetu i Finansów oraz Publicznej do spraw 
Oświaty, Kultury, Zdrowia, Promocji Gminy i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Odczytanie Opinii Komisji Budżetu i Finansów oraz Publicznej do spraw Oświaty, Kultury, Zdrowia, 
Promocji Gminy i Bezpieczeństwa Publicznego przez Przewodniczącego Rady Gminy /w załączeniu/ 
9. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Odczytanie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej /w załączeniu/ 

10. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2020. 

Brak dyskusji. Uchwała omawiana na komisjach.  
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwalenie budżetu gminy na rok 2020. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:48 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:48 



2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:48 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 09:48 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:48 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:48 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:48 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:48 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:48 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:48 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:48 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:48 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:48 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:48 

11. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 2020-
2029.  
Brak dyskusji. Uchwała omawiana na komisjach.  
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 2020-
2029.  

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:49 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:50 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:50 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 09:49 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:50 



5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:50 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:50 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:49 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:50 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:50 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:49 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:50 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:49 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:49 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019rok 
Skarbnik Pani Maria Zalewska poinformowała że uchwała została w niewielkim stopniu zmieniona 
ponieważ trzeba było jeszcze dołożyć na energię elektryczną zakup energii elektrycznej i to jest dlatego 
kwota wydatków zwiększa się i zmniejsza o 20000 zł z jednego paragrafu zdejmujemy A na to energię 
elektryczną dokładamy stąd jest zwiększenie i zmniejszenie budżetu o 68.999,00 i związku z tym nie 
zmienia się wynik budżetu i tylko taka jest zmiana. 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019rok 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:51 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:51 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:51 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 09:52 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:51 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:51 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:51 



7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:51 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:51 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:51 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:51 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:51 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:51 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:51 

13. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 
2020 rok. 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2020 rok 
 
 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:52 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:52 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:52 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 09:52 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:52 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:52 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:52 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:52 



8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:52 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:52 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:52 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:52 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:52 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:52 

 
14. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:53 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:53 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:53 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 09:53 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:53 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:53 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:53 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:53 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:53 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:53 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:53 



12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:53 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:53 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:53 

15. Uchwała w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenia 
nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia 
nauczycieli objętych dofinansowaniem w 2020 roku w szkołach dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Leoncin 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenia nauczycieli 
pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych dofinansowaniem 
w 2020 roku w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Leoncin 
 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 09:58 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 09:58 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 09:58 

3 Dorota Stępniewska Wstrzymał się 18.12.2019 09:58 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 09:58 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 09:58 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 09:58 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 09:58 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 09:58 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 09:58 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 



11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 09:58 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 09:58 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 09:58 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 09:58 

Przerwa  

Po przerwie 

16. Uchwała w sprawie utworzenia Klub Senior+  w Leoncinie  

Odczytanie poprawionej uchwały przez przewodniczącego Rady Gminy Pana Arkadiusza Kiełbasińskiego.
 Radca Prawny Pani Anna Pogorzelska wyjaśniła zmiany jakie zostały dokonane w  projekcie.  
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie utworzenia Klub Senior+  w Leoncinie  

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 10:12 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 10:12 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 10:12 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 10:12 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 10:12 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 10:12 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 10:12 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 10:12 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 10:12 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 10:12 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 10:12 



12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 10:12 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 10:12 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 10:12 

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XII/84/19 z dnia 28 sierpnia 2019r  
Rady Gminy Leoncin w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego 
transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest Gmina Leoncin. 

Pan Wójt wyjaśnił, że zorganizowaliśmy  od 01.09.2019r. gminne przewozy pasażerskie o charakterze 
użyteczności publicznej na liniach   komunikacyjnych Stara Dąbrowa – Nowy Wilków – Nowiny – Dębina  - 
Nowy Dwór Mazowiecki i Górki – Sowia Wola – Czosnów - Nowy Dwór Mazowiecki. W czasie od 
uruchomienia w/w linii zarówno przewoźnik jak i pasażerowie,  mieszkańcy gminy zwracali się o zmiany. 
Na pewnych odcinkach linii komunikacyjnej  obserwowany jest całkowity brak pasażerów wsiadających i 
wysiadających, natomiast na pozostałych odcinkach  pasażerów  jest  bardzo dużo. Dlatego też 
postanowiono zmienić  trasę i częstotliwość  kursowania. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany uchwały Nr XII/84/19 z dnia 28 sierpnia 2019r  Rady Gminy 
Leoncin w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu zbiorowego, dla których 
organizatorem jest Gmina Leoncin. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 10:14 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 10:14 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 10:14 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 10:14 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 10:14 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 10:14 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 10:14 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 10:14 

8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 10:14 



9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 10:14 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 10:14 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 10:14 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 10:14 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 10:14 

18. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Leoncin na rok szkolny 2019/2020 
pan wójt Adam Mirosław Krawczak wyjaśnił że 3 grudnia weszła Ustawa zmieniająca prawo oświatowe 
która określa zasady zwrot kosztów za dowóz dzieci niepełnosprawny do tej pory by płaciliśmy 80 zł za 
każdy kilometr w tym momencie jest to ustawowo określone ale Rada Gminy jest zobligowana do 
podjęcia uchwały w której będzie określony sposób naliczania z których będziemy naliczali za dowóz 
dzieci niepełnosprawnych przez rodziców 

 

Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Leoncin na rok 
szkolny 2019/2020 

Typ głosowania:  Data głosowania: 18.12.2019 10:18 

Informacja o kworum: 50% Miejsce:  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 18.12.2019 10:18 

2 Bogdan Jaczyński Za 18.12.2019 10:18 

3 Dorota Stępniewska Za 18.12.2019 10:18 

4 Antoni Gruszka Za 18.12.2019 10:18 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 18.12.2019 10:18 

6 Bogdan Mosakowski Za 18.12.2019 10:18 

7 Marek Rzeźnik Za 18.12.2019 10:18 



8 Marek Dominiak Za 18.12.2019 10:18 

9 Andrzej Kalisz Za 18.12.2019 10:18 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 18.12.2019 10:18 

12 Arkadiusz Komuda Za 18.12.2019 10:18 

13 Grzegorz Flejszman Nieobecny ------------ 

14 Iwona Zagórska Za 18.12.2019 10:18 

15 Edyta Bartkowska Za 18.12.2019 10:18 

19. Informacja Radnej Powiatu o działaniach podejmowanych przez Radę 
Powiatu. 
Odczytanie pisma Pani Radnej Powiatu Elżbiety Kapałka 
20.  Interpelacje i zapytania. 
21. Wolne głosy i wnioski.  

22. Sprawy organizacyjne i bieżące. 
Arkadiusz Kiełbasiński odczytał pisma z teczki pana przewodniczącego dotyczące: 
-Unieważnienie Uchwały dot. diety dla sołtysów 
- Biuro poselskie w sprawie śmieci. 
Radny Pan Arkadiusz Komuda zapytał czy nie można by było rozliczać za śmieci za posesję a nie za 
mieszkańca. 
Pan Wójt wyjaśnił, że już kiedyś na ten temat rozmawialiśmy i można by było zrobić tak jak w 
Warszawie.  Wtedy jak rozmawialiśmy to wszyscy byli za tym żeby rozliczyć za mieszkańca a nie za 
pozycję i wydaje mi się że to takie rozwiązanie jest najbardziej solidarne, ponieważ samotna osoba 
wtedy płaciła bardzo dużo. 
Pan Wójt zaprosił zebranych na życzenia Wigilijne. 
23. Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Arkadiusz 
Kiełbasiński podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady XVIII-zwyczajnej sesji Rady Gminy Leoncin. 
 

Protokółowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy  

Aneta Czpioła                                                                                                  Arkadiusz Kiełbasiński  

Ref. ds. samorządowych 

 
 
 

 
 


